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Z á p i s   č. 5  ze zasedání Zastupitelstva obce Tlumačov dne 21. 6. 2023 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Program:  

1) Ověření usnášeníschopnosti, schválení zapisovatelky a ověřovatelů zápisu 

2) Kontrola zápisu z minulého zasedání ZO, kontrola plnění usnesení 

3) Zpráva o usneseních přijatých radou obce v období od 26.4. 2023 do 21.6. 2023 

4) EG.D, a.s. Brno – smlouva o zřízení VB na pozemku p.č. 2455/1 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě 

5) SŽ, s.o. Praha – smlouva o zřízení služebnosti na pozemcích p.č. 503/8, 1398/32, 

2440/17, 2598 a 3239 v k.ú. Tlumačov na Moravě 

6) MBC CR s.r.o. Praha – smlouva o zřízení Služebnosti na pozemku p.č. 2540 v k.ú. 

Tlumačov na Moravě 

7) PMO s.p. Brno – smlouva o spolupráci 

8) Změna č. 2 ÚP Tlumačov – nový termín pro vydání změny 

9) Veřejnoprávní smlouva – Římskokatolická farnost Tlumačov 

10) Záměr prodeje části pozemku p.č. 2453/3 v k.ú. Tlumačov na Moravě 

11) Zápůjčky ze Sociálního fondu Obce Tlumačov 

12) Termíny zasedání orgánů obce ve 2. pololetí 2023 

 

 

Různé, diskuse, závěr 
 

 

Ověření usnášeníschopnosti: 

V době zahájení zasedání zastupitelstva obce v 17:00 hodin je na dnešním zasedání přítomno 13 členů ZO, 

což je nadpoloviční většina z celkového počtu členů zastupitelstva obce. 

Starosta obce konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. 

 

Hlasování o programu: pro – 13 

    proti – 0 

    zdržel se – 0 

 

Usnesení Z1/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schválilo předložený program jednání ZO dne 21.6. 2023. 

 

 

 

1. Schválení zapisovatelky a ověřovatelů zápisu 

 

  Jednání zahájil v 17:00 hodin a dále řídil starosta obce Petr Horka. 

  Zapisovatelkou byla pověřena pí Lenka Dědková 

 Ověřovateli zápisu byli určeni Mgr. Rajmund Huráň a pan Stanislav Jeřábek 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schválilo zapisovatelku paní Lenku Dědkovou a ověřovatele zápisu Mgr. 

Rajmunda Huráně a pana Stanislava Jeřábka ze zasedání zastupitelstva obce dne 21.6. 2023. 

 

  Hlasování: pro – 11 

   proti – 0 

   zdržel se – 2 (Mgr. Rajmund Huráň, p. Stanislav Jeřábek) 
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  Usnesení Z2/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schválilo zapisovatelku paní Lenku Dědkovou a ověřovatele zápisu Mgr. 

Rajmunda Huráně a pana Stanislava Jeřábka ze zasedání zastupitelstva obce dne 21.6. 2023. 

 

 

 

2. Kontrola zápisu z minulého zasedání ZO, kontrola plnění usnesení 
  

Podle sdělení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva obce dne 26.4.2023 Ing. Rostislava Talaše a 

Ing. Štefana Hrtúse byl tento shledán v pořádku, bez připomínek. 

 

Zprávu o kontrole plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce dne 26.4.2023 přednesl místostarosta 

obce Mgr. Rajmund Huráň. 

 

Na základě připomínky k zápisu ze strany zastupitele Ing. Antonína Jonáška, která byla doručena na  

e-mailovou adresu OÚ Tlumačov dne 31.5.2023 a 6.6.2023 se doplňuje zápis z minulého jednání 

zastupitelstva v bodě č. 14) BD č.p. 862, ul. U Trojice – řešení majetkoprávního stavu takto : 

 

 

14. BD č.p. 862, ul. U Trojice – řešení majetkoprávního stavu 

 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku. 

 

 Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje zachování stávajícího modelu vlastnictví bytového domu 

č.p.862, ul. U Trojice, Tlumačov, tj., že tento bytový dům zůstane i nadále ve vlastnictví obce 

Tlumačov.   

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje příslušné oddělení OÚ Tlumačov, aby informaci o tomto 

rozhodnutí oznámilo všem nájemníkům. 

 

Zastupitel Ing. Jonášek vznesl dotaz, zda se problematikou prodeje bytového domu zabývala RO a FV a 

jestli byla srovnávána cena za 1m2 nájemních bytů s cenou obvyklou. Konstatoval, že prodej je proces 

dlouhodobý a je třeba tuto záležitost neuspěchat. 

Starosta odpověděl, že záležitost prodeje BD č.p.862 projednávala na svém jednání v bodě Různé RO 

dne 13.4.2023 a Finanční výbor ZO se jí nezabýval. Dále sdělil, že v současnosti není příznivá doba byty 

prodávat s tím, že problematika úpravy výše nájemného bude řešena na jednání RO. 

 

 

Doplnění bodu o diskusní příspěvky:   

 

Ing. Jonášek: 
Tak já k tomuto bodu bych řekl pár věcí. Já jsem se s tím materiálem seznámil, a vznesl jsem dotaz na obec a 
nastala tam úprava ve věci 20 mil, 10 mil v původním materiálu a další dotaz byl vlastně k částce tak zvaně 
úrok z úvěru, který si obec vzala v roce 2002. Takže nastalo doplnění v materiálu, že úroky vlastně za těch 20 
let z 10 mil činily 4 875 tisíc Kč a vzhledem tady k těm skutečnostem jsem si četl znovu ten materiál, který 
tady vlastně je předložený jako důvodová zpráva a ta skutečnost, proč si to má obec ponechat je to, že 
máme 20 bytů v domově pro seniory nebo v DPS a 20 nájemních bytů a je to vyvážený stav. A další 
zdůvodnění je, že v návaznosti na dotazy nájemníků ve věci budoucího řešení vlastnictví předmětného 
objektu atd. Já se přiznám, mě to nenaplňuje, tady to zdůvodnění. Proto, bych se zeptal ještě jestli se touhle 
problematikou třeba zabývala Rada obce. 
 
Starosta:  
Zabývala, já to teda doplním ještě… 
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Ing. Jonášek: 
Já jsem to v žádných materiálech nenašel. 
Starosta: 
Rada obce se touto problematikou zabývala v bodě různé. Já to ještě doplním mimo to, co je tady psáno. 
Rada se s tímto zabývala a vyjádřila i souhlas s tímto usnesením, které tady je předložené, ale není to 
předmětem usnesení rady jako takové.  
Já to chápu tak, že byste teda tu bytovku chtěl prodat? 
Já si myslím, že mimo to je dobré se zmínit, že jsem měl schůzku s nájemníkem z této bytovky po únorovém 
zasedání zastupitelstva, kdy tam byla jedna nájemnice, která sice jako mluvila ještě i za ostatní, ale 
víceméně jsem ji vyzval, aby mluvila za sebe. V první řadě je potřeba si uvědomit jaké tam máme lidi a 
prostě vyjádřili takovou vůli, aby i nadále to zůstalo v režimu vlastnictví obce a režimu nájemních bytů. Za 
druhé si myslím, že i po konzultaci – ono to v tom materiálu není úplně vidět – s Ing. Hodinářem, odhadcem, 
který spočítal odborný odhad. Nechci to tady rozebírat, viděli jste sami, je tam částka 22 mil 500 Kč, z toho 
je tam 2 mil 400 tis. za suterénní podlaží, takže jsme někde na necelých 25 mil. Teď není úplně nejvhodnější 
doba pro to, abychom – za mě si myslím, pokud vnímáte to, co se děje v okolí – abychom ty byty prodávali. 
Takto jsme se shodli i na radě. A řešit potom to vlastnictví, že si někdo byt koupí nebo přijde někdo a koupí 
to i s nájemníkama, tak to si nemyslím, že je úplně ideální stav. A ještě bych chtěl říct jednu věc a doplnit – i 
kdyby to proběhlo nějakým způsobem a obec by třeba i utržila 25 mil Kč za prodej tohoto objektu a chtěli 
bychom třeba nějaký obdobný bytový dům zase někde stavět, tak nepočítejme s tím, že tyto peníze, které 
utržíme, že za ně tu novou bytovku stejné velikosti a stejného objemu postavíme – za tyto peníze. Já bych to 
tak viděl někde 40+ a víc... Ale to asi není úplně teď to podstatné, to jenom abyste si udělali obrázek, to je na 
doplnění. Já to vnímám, respektive rada, byť to není podloženo, znovu opakuji usnesením, abychom ten 
model toho vlastnictví zachovali a byl prostě nějaký fond nájemních bytů v majetku obce. Samozřejmě další 
věc je, řešit a aktualizovat výši nájemného, to určitě je další věc. Pokud se nějakým způsobem tady na něčem 
usneseme a zůstane to v našem majetku, tak to už potom je záležitost orgánu obce, tj. rady, upravit nájemní 
smlouvy a zvýšit nájemné. To je doplněk k tomuto bodu. 
Ing. Jonášek: 
Já se znovu zeptám ještě tady vzhledem k tomu, jak je to rozsáhlý majetek obce, nebo že tady vlastně 
hrajeme o majetek, který je odhadnutý na 25 mil Kč, jestli se touto problematikou zabýval třeba finanční 
výbor. 
Starosta:  
Ne 
Ing. Jonášek: 
Děkuji. Dále by mě zajímalo, jaká je cena za pronájem m2. 
Starosta: 
Je to tam napsáno, 45,70 Kč 
Ing. Jonášek: 
To bylo v tom prvním materiálu. A jestli někdo srovnával, jaká je cena obvyklá. 
Starosta: 
Včera jsem sledoval pořad v televizi, kdy průměrná cena m2 nájemního bytu na Zlínsku je 215 Kč, 
samozřejmě v Praze je to nějakých 346 Kč, ve středočeském kraji taktéž. Netvrdím, že budeme mít cenu 215 
Kč. Určitě s tím nájemným bychom se měli nějakým způsobem posunout. Jak se posunem, to bude 
předmětem další diskuse výše nájmu. 
Ing, Jonášek: 
V prvním materiálu bylo uvedeno 45 Kč za m2. 
Starosta: 
To pořád platí. 
Ing. Jonášek: 
Já bych řekl ještě pár čísel. Když se podíváme na tu analýzu materiálu, tak tam je v roce 2002 obec vzala 
úvěr 10 mil, dotace z MMR 2 mil, pak je tady řádek, který nese název – rozdíl mezi příjmy a hodnotou 
investice byl hrazen z vlastních prostředků. Jestliže na řádku 12 je uvedeno, že hodnota bytového domu 
15 494 tis Kč, tak jsem si dopočítal, že tenhle rozdíl z obce byl 2 mil 614 tis Kč. Když jsem si vysčítal všechny 
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tyto položky včetně úroků z úvěru, tak jsem došel k částce 22 379 tis Kč. To je to, co to stálo obec ten bytový 
dům od roku 2002 do roku 2022. Takže tam je sice uvedeno 17, ale je nutno k tomu připočíst i ty úroky 
z úvěru. Pak je tady samozřejmě nějaké drobné investice 53 tis, takže ty celkové náklady jsou 22 432 tis Kč. 
Odhad p. Hodináře včetně podsklepení je 24 mil 900 tis Kč. To, co jsme z toho dostali za 20 let je necelých 9 
mil. Průměrné nájemné za rok z těch bytů je 438 tisíc. To je defacto jako bychom půjčovali na úrok 1,9 %. 
Tady k tomuto. Já jsem se nad tím zamýšlel a domnívám se, že jestli obec vlastní byty a má tam smlouvy na 
dobu neurčitou, jsou tam lidé dlouhodobě, myslím si, že není nic proti ničemu, pokud by tyto byty tito lidé 
vlastnili. A já tedy zastávám názor, aby obec tenhle bytový dům prodala. A uvádím k tomu následující 
důvody. Nejedná se o sociální ani startovací byty. To je první důvod. Ekonomická bilance po 20 letech 
nesměřuje k vyrovnání nákladů s příjmy. Oddělení majetku předpokládá další investici letos, a to ve výši 
zhruba 1,2 mil na výměnu oken a zateplení. 
Starosta: 
Letos ne. 
Ing. Jonášek: 
Tak možná příští rok, dobře, ale ta investice se s tím počítá. Je tu další investice, ta je tady uvedená. Je tady 
nabídka z února 2023. Nevěděl jsem, jestli je to plánováno na letošek nebo ne, ale to je jedno jestli je to 
letos nebo příští rok. 
Starosta: 
V plánu investic pro letošní rok to nemáme 
Ing. Jonášek: 
Dobře. Dále je nutné počítat s tím, že nájemní byty budou očekávat další investice, např. kuchyňská linka, 
sociální zařízení. Tyto věci jsou součástí nemovitosti a toto zase bude na nás. Pak se domnívám, že obec by 
měla mít rovný přístup ke všem občanům, tedy tady já v současné době nechci se nikoho dotknout, ale tak, 
jak je to nastaveno, je to značně nerovné vůči všem občanům a vůči těm, kteří jsou v současné době 
nájemníci. A myslím si, že pokud bychom jim to prodali, tak ti noví vlastníci získají zodpovědný přístup 
k tomuto majetku, řešení své bytové situace, energetickou situaci mohou řešit zcela individuálně. To je tedy 
mé zdůvodnění, proč předložím nyní návrh na změnu usnesení, respektive protinávrh, který dám paní 
zapisovatelce a nyní ho zase celý přečtu. 
Starosta: 
Já bych chtěl ohledem na těch 6 bodů toho usnesení reagovat. Co se týče kuchyňských linek, pokud dojde 
k nějakému repasu nebo rekonstrukci, tak pokud je mi známo – v rámci oddělení majetku – tak náklady se 
potom projeví v nájmu těmto nájemníkům. To je na doplnění s tím, že služby konkrétně voda, elektrika, plyn, 
jak jsou tady uvedeny, jsou hrazeny nájemníky těch bytů. Já jen komentuji jednotlivé body a chci, aby měli 
zastupitelé všechny informace. 
Ing. Jonášek: 
Já do toho jenom krátce vstoupím, omlouvám se. Já tam teda nikde žádnou vodu, plyn, elektřinu neuvádím. 
Starosta: 
Tady je napsané ale i energetickou situaci individuální. Takže pod pojmem energetickou situaci si můžu 
představit ledasco. 
Ing. Jonášek: 
Ztráty nemovitosti, tím mám na mysli, jestli se tam řeší zateplení soklu, tak oni si sami rozhodnou, jestli do 
té investice půjdou nebo nepůjdou. Toto se bavíme o nemovitosti nikoli o provozních nákladech, o médiích, 
které jsou základní technická vybavenost. 
Starosta: 
Jde o ten systém, zda někdo bude mít na to, aby si byt koupil nebo ne, anebo někdo přijde s kabelou peněz a 
koupí celou bytovku – to bude potom zajímavé. Ale je to názor, je tu návrh usnesení, protinávrh, berme to 
tak, jak to je, každý. Já jsem chtěl nějakým způsobem osvětlit věci, aby byly zastupitelům zcela jasné a každý 
ať rozhodne sám za sebe. Žádný další návrh asi není, buď prodat nebo neprodat. Máme nějakou třetí cestu? 
Mgr. Kouřil: 
Když by se řešilo třeba zvýšení toho nájemného, aby se aspoň částečně uhradily některé z těch věcí, o 
kterých tady je řeč, tak to je věc, kterou má v agendě rada obce, která to může…? 
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Starosta:  
Ano, to spadá do kompetence rady obce, která samozřejmě musí vycházet při stanovení výše nájmů v místě 
a čase obvyklém. Takže věc jednoduchá to není. Prostě navržené je to tak, jak je to navržené – čili já osobně 
si stojím za tím, tak jak jsme to v rámci usnesení navrhli. Je tu názor druhý s nějakýma odrážkama nebo 
bodama proč to prodat, takže o tom budeme hlasovat. Další nějaký jiný návrh asi nebude. Chce se ještě 
někdo na něco zeptat? 
Ing. Jonášek: 
Jenom doplním. Jak tady píšu v usnesení, že ukládám starostovi a místostarostovi předložit návrh na 
uskutečnění tohoto záměru včetně časového plánu, já si myslím, že to je věc, která vyžaduje čas. Je nutné 
zachovat chladnou hlavu, neuspěchat to, mít pro to pádné argumenty, odhad, a i časový harmonogram. Já 
si myslím, že to je proces třeba řádově na rok, možná na dva. Nevím, ale rozhodně to není nic, co by jako se 
řešilo příští měsíc. Tady si myslím, že musí být soulad také rady, finančního výboru, jak jsem se ptal a 
koneckonců celého zastupitelstva. 
Starosta: 
Takže pokud není dalších dotazů tady k tomuto bodu? 
Ing. Jonášek: 
Já si dovolím ještě jednu věc. Já bych požádal, aby veškeré diskusní příspěvky k tomuto bodu byly součástí 
zápisu. 
Starosta: 
Určitě. Takže pokud byl předložen tedy jiný návrh, nazvu ho protinávrhem pana Ing. Jonáška, tak první 
budeme hlasovat o jeho návrhu. 
 

1. Protinávrh (Ing. Antonín Jonášek): 

➢ Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje BD č.p. 862, ul. U Trojice z těchto důvodů: 

1. Byty, které jsou v BD č.p. 862, ul. U Trojice nejsou startovací ani sociální byty. 

2. Dosavadní ekonomická bilance po 20 letech nesměřuje k vyrovnání nákladů s příjmy. 

3. Oddělení výstavby a majetku předpokládá další investice ve výši cca 1,2 mil. Kč na výměnu 

oken a zateplení soklu. 

4. Jelikož se jedná o nájemní byty, lze očekávat v následujících letech další investice (např. 

kuchyňská linka, sociální zařízení, …). 

5. Obec by měla dbát na rovný přístup ke všem občanům. 

6. Prodejem umožní obec novým vlastníkům nakládat zodpovědně se svým majetkem a řešit 

bytovou, ale i energetickou situaci zcela individuálně. 

➢ Zastupitelstvo obce ukládá starostovi a místostarostovi předložit návrh na uskutečnění tohoto záměru 

včetně časového plánu a informovat nájemníky bytového domu o tomto rozhodnutí. 

 
 Hlasování o 1. protinávrhu: pro – 1 (Ing. Jonášek) 

     proti – 1 (Ing. Hrtús) 

     zdržel se – 11  (pp Horka, Mgr. Huráň, Jeřábek, Kvasnička, 

Mgr. Vystrčilová, Mgr. Kouřil, Mgr. Odložilíková, 

Janoštíková, Bc. Řičicová, Dvořáková, Ing. Talaš) 

 

 Hlasování o původním návrhu usnesení: pro – 12 

       proti – 1 (Ing. Jonášek) 

       zdržel se – 0 

  

 Usnesení Z15/04/04/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje zachování stávajícího modelu vlastnictví bytového domu 

č.p.862, ul. U Trojice, Tlumačov, tj., že tento bytový dům zůstane i nadále ve vlastnictví obce 

Tlumačov.   

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje příslušné oddělení OÚ Tlumačov, aby informaci o tomto 

rozhodnutí oznámilo všem nájemníkům. 
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Na základě připomínky k zápisu ze strany zastupitele Ing. Antonína Jonáška, která byla doručena na e-

mailovou adresu OÚ Tlumačov dne 31.5.2023 a 6.6.2023 se doplňuje zápis z minulého jednání 

zastupitelstva v bodě č. 16) PRO – akční plán na období 2023 - 2026 takto: 

 

 

16. PRO – akční plán na období 2023 - 2026 

 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, odd. výstavby a majetku. 

 

Návrh usnesení: 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Akční plán rozvoje obce na období 2023 až 2026. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje na období 2023–2026 Radu obce Tlumačov k zajištění všech 

náležitostí směřujících k podání žádostí o dotaci z národních programů a programů 

spolufinancovaných Evropskou unií (MMR ČR, SFŽP, IROP, MAS JH, OPŽP apod.) v případě jejich 

vyhlášení za předpokladu, že budou vhodné pro realizaci investičních akcí obce Tlumačov. 

 

Ing. Jonášek vznesl připomínky a předložil úpravy v uvedeném plánu. Starosta reagoval na tyto úpravy 

s tím, že první návrh nevidí jako nereálný, že obec se v současné době zabývá přípravou projektů ve věci 

snížení energetické náročnosti obecních budov. V případě předložené druhé úpravy vztahující se ke 

zvýšení důležitosti u aktivity hřbitov nebude hlasovat pro. 

 

 

Doplnění bodu o diskusní příspěvky: 

 

Ing. Jonášek: 
Tak já jsem se na tenhle materiál také díval a řekl bych, že mám tady dvě připomínky, které jsou více méně 
za mě a je to v bodě 1.2. Hospodaření s majetkem obce v názvu aktivity Snížení energetické náročnosti 
objektů v majetku obce, důležitost střední. Já budu předkládat protinávrh, aby zde byla důležitost vysoká. 
Příprava projektů - je tady napsáno fotovoltaiky, obnovitelné zdroje energie - myslím si, že je to dneska 
velmi aktuální téma, že by obec v této věci měla vyvinout velké aktivity, protože ceny energií jsou to, co 
dneska hýbe ekonomickým světem a určitě to má i dopad na obec. Druhá věc je z mého pohledu celkem 
dlouhodobá, a to bude protinávrh v bodě 2.3. Společenský život u aktivity Hřbitov, důležitost nízká, a i zde 
předkládám návrh, aby byla vysoká, neboť už minulé zastupitelstvo tuto akci rozdělilo na tři etapy a udělala 
se první etapa, další dvě etapy tak říkajíc spadly pod stůl. Takže budu předkládat protinávrh, aby se změnila 
důležitost na vysoká, aby v tomto volebním období se tím zastupitelstvo zabývalo a tohle posunulo do reálné 
podoby, podle toho, jak je to naprojektováno, a jak to je namyšleno, aby ten hřbitov měl komplexní úpravy. 
Já si dovolím přečíst návrh usnesení. Jo, a ještě dávám návrh, aby se o těch protinávrzích z důvodu přehledu 
hlasovalo k jednotlivým bodům samostatně.  
Starosta: 
Další příspěvek k tomuto bodu nebo k tomu programu tak, jak je předložený na schválení? Já osobně jestli 
můžu nějakým způsobem reagovat tady na ty úpravy. Co se týče v tom prvním případě – snížení energetické 
náročnosti – tam si myslím, že to nevidím jako nereálné, abychom to povýšili na důležitost vysokou. Myslím 
si, že obec už dnes, protože máme v rozpočtu finance, které byly na základě požadavku v rozpočtu 
alokovány, že nějakým způsobem danou problematiku řeší. Samozřejmě to není tak jednoduché a 
jednoznačné, jak se na první pohled zdá. Tady s tím povýšením na důležitost vysoká já osobně nemám žádný 
problém. V té druhé věci bych se asi opakoval, a to nechci nijak rozebírat. Takže co se týče jenom k tomu 
snížení energetické náročnosti budov, není to tak jednoduché, jak se úplně jeví. Teď diskutujeme 
fotovoltaickou elektrárnu, konkrétně na objektu základní školy. Musí tam proběhnout vyhotovení projektové 
dokumentace i s energetickým auditem. A není to tak jednoduché z toho důvodu, že jestliže fotovoltaika 
vyrobí elektrickou energii, musíte se 80 % vyrobené elektrické energie spotřebovat v místě. Tam se s tím teď 
tak trochu bojuje a pracuje, neboť je to více méně na začátku a není to úplně tak jako jednoduché. Musí se 
vzít v úvahu při posuzování to, že bude fotovoltaika na objektu školy, kde na to máme dostatečné plochy 
střech, ale musí se to posuzovat ještě i s ohledem na spotřeby el. energie v ostatních budovách v majetku 
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obce. Největší spotřeba je tedy na škole, což představuje řádově pro vaši představu 70 MWh. Z toho jenom 
kuchyň, která má svoje měření, spotřebuje cca 45 MWh. Takže ten zbytek spotřeby školy, ten rozdíl, je 
zásuvkový a světelný okruh a samozřejmě v průběhu topné sezóny provoz čerpadel oběhového systému 
topení. Čili překvapení je to, že když se s tím seznamujeme nebo respektive to řešíme, že kuchyň má 
spotřebu velikou. Je možnost také využít dotace na rekonstrukci školní kuchyň ve smyslu výměny některých 
spotřebičů neboli gastro zařízení, a je to ve stavu rozpracovanosti. My s tím pracujeme a uvidíme, jak to 
bude vycházet. V podstatě se jedná o výměnu -  nákup moderních multifunkčních zařízení, které by nahradily 
dva až tři staré stroje na výrobu jídel, které jsou zastaralé a mají vysokou spotřebu. Také by se podstatně 
zkrátila doba výroby pokrmů u těchto nových gastro zařízení. Aby se vědělo, že problematikou se zabýváme. 
Takže k té spotřebě – 70 MWh škola a zbytek spotřeby jsou ostatní budovy v majetku obce a veřejné 
osvětlení. V rámci investic v jednotlivých ulicích dochází k výměně světel -  sodíkových výbojek za LED 
osvětlení. Za posledních 5 let došlo v rámci výměny těchto světel k poklesu spotřeby elektrické energie VO o 
cca 15 MWh.  Takže ano, pracujeme s tím. Další dotazy k tomuto programu, který byl předložen? 
Ing. Jonášek: 
Já se jenom zeptám. Takže mám tomu rozumět, že tu otázku hřbitova, že byste se opakoval, že k tomu není 
politická vůle? 
Starosta: 
Ale já jsem mluvil za sebe. Já jsem komentoval to, co jste předložil. Zopakuji, že za to, aby se povýšily na 
vyšší stupeň důležitosti projekty, které vedou ke snížení energetické náročnosti, já hlasovat budu, ale za 
hřbitov ne. Takže další dotaz tady k tomuto nebo nějaké připomínky k programu? Pokud ne, tak já bych 
poprosil Ing. Jonáška, aby přečetl oba pozměňovací návrhy usnesení a my budeme hlasovat o každém zvlášť. 
Ing, Jonášek: 
Opět požádám o to, aby diskusní příspěvky, které k tomuto bodu byly, aby byly součástí zápisu. 

 
Pozměňovací návrh č.1: (Ing. Antonín Jonášek): 

ZO schvaluje v PRO Tlumačov v kapitole 1.2. Hospodaření s majetkem obce u aktivity Snížení 

energetické náročnosti objektů v majetku obce změnu důležitosti ze „střední“ na „vysokou“. 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu č.1: pro – 10 (pp Horka, Mgr. Huráň, Jeřábek, Kvasnička, Dvořáková,  

   Mgr. Kouřil, Mgr. Odložilíková, Janoštíková,  

   Ing. Talaš, Ing. Jonášek) 
         proti – 0 

         zdržel se – 3 (Ing. Hrtús, Mgr, Vystrčilová, Bc. Řičicová) 

 

Usnesení Z17/04/04/23 

ZO schvaluje v PRO Tlumačov v kapitole 1.2. Hospodaření s majetkem obce u aktivity Snížení 

energetické náročnosti objektů v majetku obce změnu důležitosti ze „střední“ na „vysokou“. 

 

Pozměňovací návrh č.2: (Ing. Antonín Jonášek): 

ZO schvaluje v PRO Tlumačov v kapitole 2.3. Společenský život u aktivity „Hřbitov“ změnu důležitosti z 

„nízká“ na „vysoká“. 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu č. 2:  pro – 1 (Ing. Jonášek) 

     proti – 5 (pp Horka, Jeřábek, Ing. Hrtús, Mgr. Vystrčilová,  

     Dvořáková) 

     zdržel se – 7 (Mgr. Huráň, Kvasnička, Mgr. Kouřil, Ing. Talaš, 

    Mgr. Odložilíková, Janoštíková, Bc. Řičicová) 

 

Pozměňovací návrh č. 2 nebyl přijat. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: pro – 12 

     proti – 0 

     zdržel se – 1 (Ing. Jonášek) 
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Usnesení Z18/04/04/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Akční plán rozvoje obce na období 2023 až 2026. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje na období 2023–2026 Radu obce Tlumačov k zajištění všech 

náležitostí směřujících k podání žádostí o dotaci z národních programů a programů 

spolufinancovaných Evropskou unií (MMR ČR, SFŽP, IROP, MAS JH, OPŽP apod.) v případě jejich 

vyhlášení za předpokladu, že budou vhodné pro realizaci investičních akcí obce Tlumačov. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Tlumačov bere na vědomí kontrolu zápisu a zprávu ověřovatelů, schvaluje doplnění zápisu na základě 

připomínky Ing. Antonína Jonáška, které bude součástí zápisu z dnešního jednání ZO, a dále bylo seznámeno 

s plněním usnesení minulého zasedání zastupitelstva obce ze dne 26. 4. 2023 – bez připomínek. 

 

 Hlasování: pro – 13 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

Usnesení Z3/05/06/23 

ZO Tlumačov bere na vědomí kontrolu zápisu a zprávu ověřovatelů, schvaluje doplnění zápisu na základě 

připomínky Ing. Antonína Jonáška, které bude součástí zápisu z dnešního jednání ZO, a dále bylo seznámeno 

s plněním usnesení minulého zasedání zastupitelstva obce ze dne 26. 4. 2023 – bez připomínek. 

 

 

3. Zpráva o usneseních přijatých radou obce v období od 26.4. 2023 do 21.6. 2023 

 

  Členové zastupitelstva obdrželi seznam a znění usnesení přijatých radou obce v období od 26.4.2023 do 

21.6.2023 – viz příloha. Usnesení rady obce jsou zveřejňována na webových stránkách obce. 

 

 Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Tlumačov bere na vědomí usnesení, která schválila rada obce v období od 26.4.2023 

do 21.6. 2023. 

 

 Hlasování: pro – 13 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

 Usnesení Z4/05/06/23 

 Zastupitelstvo obce Tlumačov bere na vědomí usnesení, která schválila rada obce v období od 26.4.2023 

do 21.6.2023. 

 

 

4. EG.D, a.s. Brno – smlouva o zřízení VB na pozemku p.č. 2455/1 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku. 

 

  Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene na zřízení a 

provozování zařízení distribuční soustavy stavby „Tlumačov, Stoklásek p.č.202/2, přípojka NN“, 

spočívající v umístění zemního kabelového vedení NN na pozemku p.č. 2455/1 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě se společností EG.D, a.s, se sídlem Lidická 1873/36, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení věcného břemene.  

 

 Hlasování: pro – 13 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 
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 Usnesení Z5/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene na zřízení a 

provozování zařízení distribuční soustavy stavby „Tlumačov, Stoklásek p.č.202/2, přípojka NN“, 

spočívající v umístění zemního kabelového vedení NN na pozemku p.č. 2455/1 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě se společností EG.D, a.s, se sídlem Lidická 1873/36, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení věcného břemene.  

 

 

5. SŽ, s.o. Praha – smlouva o zřízení služebnosti na pozemcích p.č. 503/8, 1398/32, 

2440/17, 2598 a 3239 v k.ú. Tlumačov na Moravě 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku 

 

  Návrh usnesení: 

➢  Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemních inženýrských sítí v souvislosti se zajištěním provozu železniční dopravní cesty a její 

provozuschopnosti na železničním koridoru Přerov – Břeclav a jejich umístění na pozemcích p.č. 

503/8, 1398/32, 2440/17, 2598 a 3239 v k.ú. Tlumačov na Moravě s organizací Správa železnic, s.o., 

se sídlem Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1 – Nové Město. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti.  

 

  Hlasování: pro – 13 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

Usnesení Z6/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemních inženýrských sítí v souvislosti se zajištěním provozu železniční dopravní cesty a její 

provozuschopnosti na železničním koridoru Přerov – Břeclav a jejich umístění na pozemcích p.č. 

503/8, 1398/32, 2440/17, 2598 a 3239 v k.ú. Tlumačov na Moravě s organizací Správa železnic, s.o., 

se sídlem Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1 – Nové Město. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti.  

 

 

6. MBC CR s.r.o. Praha – smlouva o zřízení Služebnosti na pozemku p.č. 2540 v k.ú. 

Tlumačov na Moravě 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku.  

 

Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemního komunikačního vedení a zařízení stavby pod označením „CZZL01_L“, spočívající v 

umístění – zemního kabelového vedení přípojky NN na pozemku p.č. 2540 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě se společností MBC Czech Republic s.r.o., se sídlem Rohanské nábřeží 678/23, 186 00 

Praha 8 - Karlín. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti.  

 

   

 Hlasování: pro – 13 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 
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 Usnesení Z7/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemního komunikačního vedení a zařízení stavby pod označením „CZZL01_L“, spočívající v 

umístění – zemního kabelového vedení přípojky NN na pozemku p.č. 2540 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě se společností MBC Czech Republic s.r.o., se sídlem Rohanské nábřeží 678/23, 186 00 

Praha 8 - Karlín. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti. 

 

 

7. PMO s.p. Brno – smlouva o spolupráci 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku. 

 

V průběhu projednávání tohoto bodu se v 17:32 hodin dostavila členka ZO Bc. Lenka Řičicová. 

 

 Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Dohodu o ukončení smlouvy o budoucí spolupráci na 

vodním díle PPO Tlumačov ze dne 10.4.2008 se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 

11, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Smlouvu o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – 

ochranná hráz“ se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 11, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu Dohody o ukončení smlouvy o budoucí 

spolupráci ze dne 10.4.2008 a k podpisu Smlouvy o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – 

ochranná hráz“.  

 

 Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

 Usnesení Z8/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Dohodu o ukončení smlouvy o budoucí spolupráci na 

vodním díle PPO Tlumačov ze dne 10.4.2008 se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 

11, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Smlouvu o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – 

ochranná hráz“ se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 11, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu Dohody o ukončení smlouvy o budoucí 

spolupráci ze dne 10.4.2008 a k podpisu Smlouvy o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – 

ochranná hráz“.  

 

 

8.  Změna č. 2 ÚP Tlumačov – nový termín pro vydání změny 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku. 

 

  Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje nový termín pro vydání změny č.2 Územního plánu Tlumačov 

do 31.12.2023. 

 

 Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 
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 Usnesení Z9/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje nový termín pro vydání změny č.2 Územního plánu Tlumačov 

do 31.12.2023. 

 

 

9.  Veřejnoprávní smlouva – Římskokatolická farnost Tlumačov 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracovala 

Lenka Dědková, vedoucí ekonomického oddělení. 

 

  Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje dotaci ve výši 200.000 Kč pro Římskokatolickou farnost 

Tlumačov. Dotace je účelově určena na první etapu rekonstrukce střechy fary. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje předloženou Veřejnoprávní smlouvu č.2023/EO/010 o 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Tlumačov ve výši 200.000 Kč mezi Obcí Tlumačov a 

příjemcem Římskokatolickou farností Tlumačov, Masarykova 62, 763 62 Tlumačov. 

➢ Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce pana Petra Horku podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

Usnesení Z10/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje dotaci ve výši 200.000 Kč pro Římskokatolickou farnost 

Tlumačov. Dotace je účelově určena na první etapu rekonstrukce střechy fary. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje předloženou Veřejnoprávní smlouvu č.2023/EO/010 o 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Tlumačov ve výši 200.000 Kč mezi Obcí Tlumačov a 

příjemcem Římskokatolickou farností Tlumačov, Masarykova 62, 763 62 Tlumačov. 

➢ Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce pana Petra Horku podpisem této smlouvy. 

 

 

10. Záměr prodeje části pozemku p.č. 2453/3 v k.ú. Tlumačov na Moravě 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Michal Veselský, vedoucí odd. výstavby a majetku. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Tlumačov neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2453/3 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě.  

 

 Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

 Usnesení Z11/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2453/3 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě.  

 

 

11. Zápůjčky ze Sociálního fondu Obce Tlumačov 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracovala 

Lenka Dědková, vedoucí ekonomického oddělení.  
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 Návrh usnesení:  

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 13. 06. 2023. 

 

Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

 Usnesení Z12/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, 763 62 Tlumačov, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou 

sociálního fondu obce Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu 

obce Tlumačov dne 13. 06. 2023. 

 

 

 

12. Termíny zasedání orgánů obce ve 2. pololetí 2023 
 

 Materiál – viz příloha (obdrželi členové zastupitelstva), předkládá starosta obce Petr Horka, zpracoval 

Petr Horka, starosta obce.  

 

  Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje termíny řádných zasedání ZO a bere na vědomí termíny 

zasedání RO v 2. pololetí 2023 

 

 Hlasování: pro – 14 

   proti – 0 

   zdržel se – 0 

 

 Usnesení Z13/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje termíny řádných zasedání ZO a bere na vědomí termíny 

zasedání RO v 2. pololetí 2023. 

 

 

Různé, diskuse, závěr 
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Jednání skončilo v 18:00 hodin. 

Zapsala:  Lenka Dědková 

Datum: 21.6. 2023 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu (podpis a datum ověření):  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce  

 

 

 

Mgr. Rajmund Huráň Stanislav Jeřábek 
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U S N E S E N Í 

ZASTUPITELSTVA OBCE TLUMAČOV 

ze dne 21. 6. 2023 
 

 

   Zastupitelstvo obce Tlumačov na svém jednání dne 21. 6. 2023 přijalo tato usnesení: 

 

 

Usnesení Z1/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schválilo předložený program jednání ZO dne 21. 6. 2023. 

 

Usnesení Z2/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schválilo zapisovatelku paní Lenku Dědkovou a ověřovatele zápisu Mgr. 

Rajmunda Huráně a Bc. Lenku Řičicovou ze zasedání zastupitelstva obce dne 21. 6. 2023. 

 

Usnesení Z3/05/06/23 

ZO Tlumačov bere na vědomí kontrolu zápisu a zprávu ověřovatelů, schvaluje doplnění zápisu na základě 

připomínky Ing. Antonína Jonáška, které bude součástí zápisu z dnešního jednání ZO, a dále bylo seznámeno 

s plněním usnesení minulého zasedání zastupitelstva obce ze dne 26. 4. 2023 – bez připomínek. 

 

Usnesení Z4/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov bere na vědomí usnesení, která schválila rada obce v období od 26.4.2023 do 

21.6.2023. 

 

Usnesení Z5/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene na zřízení a provozování 

zařízení distribuční soustavy stavby „Tlumačov, Stoklásek p.č.202/2, přípojka NN“, spočívající v 

umístění zemního kabelového vedení NN na pozemku p.č. 2455/1 v k.ú. Tlumačov na Moravě se 

společností EG.D, a.s, se sídlem Lidická 1873/36, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení věcného břemene.  

 

Usnesení Z6/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemních inženýrských sítí v souvislosti se zajištěním provozu železniční dopravní cesty a její 

provozuschopnosti na železničním koridoru Přerov – Břeclav a jejich umístění na pozemcích p.č. 503/8, 

1398/32, 2440/17, 2598 a 3239 v k.ú. Tlumačov na Moravě s organizací Správa železnic, s.o., se sídlem 

Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1 – Nové Město. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti.  

 

Usnesení Z7/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti na zřízení a provozování 

podzemního komunikačního vedení a zařízení stavby pod označením „CZZL01_L“, spočívající v 

umístění – zemního kabelového vedení přípojky NN na pozemku p.č. 2540 v k.ú. Tlumačov na Moravě 

se společností MBC Czech Republic s.r.o., se sídlem Rohanské nábřeží 678/23, 186 00 Praha 8 - Karlín. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu smlouvy o zřízení služebnosti. 

 

Usnesení Z8/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Dohodu o ukončení smlouvy o budoucí spolupráci na vodním 

díle PPO Tlumačov ze dne 10.4.2008 se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 11, 602 00 

Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje Smlouvu o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – ochranná 

hráz“ se státním podnikem Povodí Moravy s.p., Dřevařská 11, 602 00 Brno. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov pověřuje starostu k podpisu Dohody o ukončení smlouvy o budoucí 

spolupráci ze dne 10.4.2008 a k podpisu Smlouvy o spolupráci na akci „Morava, Tlumačov – ochranná 

hráz“.  
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Usnesení Z9/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje nový termín pro vydání změny č.2 Územního plánu Tlumačov do 

31.12.2023. 

 

Usnesení Z10/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje dotaci ve výši 200.000 Kč pro Římskokatolickou farnost 

Tlumačov. Dotace je účelově určena na první etapu rekonstrukce střechy fary. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje předloženou Veřejnoprávní smlouvu č.2023/EO/010 o 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce Tlumačov ve výši 200.000 Kč mezi Obcí Tlumačov a 

příjemcem Římskokatolickou farností Tlumačov, Masarykova 62, 763 62 Tlumačov. 

➢ Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce pana Petra Horku podpisem této smlouvy. 

 

Usnesení Z11/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2453/3 v k.ú. Tlumačov na 

Moravě.  

 

Usnesení Z12/05/06/23 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu obce 

Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu obce 

Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu obce 

Tlumačov dne 01. 06. 2023. 

➢ Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje poskytnutí bezúročné zápůjčky ze Sociálního fondu Obce 

Tlumačov * nezveřejňovaný text *, ve výši 30 000 Kč, schválené Správní radou sociálního fondu obce 

Tlumačov dne 13. 06. 2023. 

 

Usnesení Z13/05/06/23 

Zastupitelstvo obce Tlumačov schvaluje termíny řádných zasedání ZO a bere na vědomí termíny zasedání 

RO v 2. pololetí 2023. 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu (podpis a datum ověření):  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce  

Mgr. Rajmund Huráň Stanislav Jeřábek 


